
   

 

   
 

Agendapunt 6.2  Stand van zaken contributiesysteem 
 
Op 12 oktober jl. heeft een bijeenkomst plaatsgevonden in Almere voor verenigingsbesturen 
om uitleg te geven over de achtergrond van het voorgestelde contributiesysteem. De 
bijeenkomst is druk bezocht door ruim 50 verenigingen en 90 verenigingsbestuurders en 
vond plaats in een constructieve sfeer. Er is naar alle verenigingen een terugkoppeling van 
deze bijeenkomst gemaild. 
 
In dezelfde week hebben twee bijeenkomsten plaatsgevonden met afgevaardigden met 
hetzelfde doel. Deze werden bezocht door 8 afgevaardigden. 
 
Van 7 tot en met 26 november vinden 7 regiovergaderingen plaats over dit onderwerp. 
Tijdens deze regiovergaderingen licht het bondsbestuur toe wat de aanleiding is om een 
aanpassing van het huidige contributiesysteem voor te stellen. Medio november wordt ook 
een rekentool beschikbaar gesteld aan verenigingen waarmee de impact berekenend kan 
worden tussen de huidige contributiesystematiek en de voorgestelde 
contributiesystematiek.  
 
Op 30 november zullen we mondeling toelichten wat onze constateringen zijn naar 
aanleiding van de regiovergaderingen. In december zal het bestuur op basis van alle 
ontvangen input een voorstel voor de bondsvergadering in februari opstellen.  

 
 

 
 
 

 


